



### Minnesanteckningar SmOF MtbO kommitté

ZOOM möte måndag den 29 mars 2021 kl 19.00-20.00

Deltagare: Mikael Johansson (MJ), Stefan Kollberg (SK), Sonny Myrefelt (SM), Mikael Gustafsson (MG)

#### Mötespunkter

1. Vårt förslag att SOFT avstår att ta ut tävlingsavgift för våra MtbO tävlingar där tillståndsavgift krävts till länsstyrelsen har inte vad vi vet besvarats av SOFT eller MtbO gruppen. SM får i uppdrag att kontakta och höra sig för om beslut är taget. Har betydelse för våra arrangörer av Smålandscupen bland annat.
2. Några frågor från arrangörer av Smålandscupen har kommit fram.  
-hur skall deltävlingarna läggas upp i Eventor?  
-vilken status närtävling eller distriktstävling?  
MJ löser upplägget som en cup i Eventor. Deltävlingarna bör läggas ut först och då som närtävling som lyfts upp till distriktstävling därefter knyts dessa till den övergripande cupen. I dagsläget har vi alltså fem deltävlingar i Cupen och därutöver DM sprint och DM medel. Osäkerhet råder förstås om antal deltagare som samtidigt kan delta. Vi håller oss uppdaterade och tar upp frågan på nytt vid nästa möte den 19 april
3. SM rapporterade om arbetet i SOFTs kartgrupp MtbO. Gruppen har summerat ihop ett antal synpunkter som lämnats vidare till Steven Hale. Siktet är inställt på en ny kartnorm MtbO till nästa år.
4. Det finns nya intresserade klubbar för att ta fram MtbO kartor. Vi håller kontakt.
5. MG informerade om kommande O-ringen Jönköping 2025?. Kan bli två större arrangemang i Småland detta år Tiomila och O-ringen. MG håller sig och oss uppdaterade.
6. Nästa möte 19 april kl 19.00 via ZOOM, SM skickar ut kallelse.